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سرلشکر رشید:

آمریکا، ناتو و رژیم صهیونیستی
با ۲۴۰ هواپیمای جنگنده و سامانه های ضد موشکی

مقابل عملیات »وعده صادق« به دفاع برخاستند
فرمانده قرارگاه مرکزی خاتم الانبیاء)ص( گفت: در مقابل عملیات »وعده 
صادق« آمریکا و ناتو و سنتکام و رژیم صهیونیستی با ۲۴۰ فروند هواپیمای 
جنگنده و سامانه های متعدد ضد موشکی مستقر بر ناوهای آمریکا در مدیترانه 
و دریای سرخ و سامانه های ضد موشکی رژیم صهیونیستی با هراس به دفاع 

برخاستند.
ســردار سرلشکر غلامعلی رشــید، فرمانده قرارگاه مرکزی خاتم الانبیاء)ص( در 
گفت وگویی به عملیات طوفان الاقصی، عملیات وعده صادق، سیاست جمهوری اسلامی 

ایران در قبال رژیم صهیونیستی و وضعیت کنونی این رژیم اشغالگر پرداخت.
وی خاطرنشان کرد: متأسفانه برخی از اساتید دانشگاه و روشنفکران مغالطه کرده اند 
که جمهوری اسلامی ایران، گفته ما می خواهیم اسرائیل غاصب را نابود کنیم؛ در حالی 
که رهبری و مقامات جمهوری اســلامی همیشه گفته اند که جمهوری اسلامی ایران 
به عنوان یک نظام سیاسی به کمک همه دولت ها و ملت های مسلمان باید اسرائیل 
غاصب و متجاوز را که قبله اول مسلمین و سرزمین ملت مسلمان فلسطین را اشغال 
کرده، شکست دهد و نابود کند. چیزی که برای فرماندهان ارتش اسرائیل آزاردهنده 
است و مایه کابوسشان است، همین شکننده بودنشان است؛ و کابوس آزاردهنده برای 
فرماندهان اسرائیل این است که اینها می گویند فقط ۱۱۰۰ نفر به ما حمله کردند و 
ما را به این شکل به هم ریختند؛ حماس ۳۰ هزار رزمنده دارد؛ اگر ۱۰ هزارنفر از این 
رزمندگان بار دیگر غافلگیرانه به ما حمله کردند، به همراه ۱۰ هزار نفر از رزمندگان 
حزب الله لبنان و ۲ یا ۳ هزار نفر از این جوانان کرانه غربی، کار اسرائیل تمام می شود. 

تازه این رقم بخش کوچکی از قوای آنهاست.
سرلشکر رشید با بیان اینکه اسرائیل سرزمین بسیار کوچکی دارد، گفت: یک بار 
در خردادماه سال گذشته در یکی از جلسات مستمری که با فرماندهان ارشد نیروهای 
مســلح سپاه و ارتش داشتیم، با اشاره به عملیات بیت المقدس مقایسه ای بین شیوه 
اقدام ما در این عملیات و وضعیت اسرائیل انجام دادم؛ وسعت عملیات بیت المقدس 
ما در جنگ در برابر عراق ۶۰۰۰ کیلومتر مربع بوده است. یعنی ما وسعت جغرافیایی 

فلسطین اشغالی را در این عملیات آزاد کردیم.
به گزارش ایران آنلاین، فرمانده قــرارگاه مرکزی خاتم الانبیاء)ص( ادامه داد: ما 
نقشــه این منطقه را روی نقشه جغرافیایی فلســطین اشغالی گذاشتیم؛ از مرزهای 
جنوب لبنان یعنی نیمه شمالی خاک فلسطین اشغالی را پوشاند تا اطراف کرانه غربی 
و تا اشدود را پوشاند؛ یعنی تا جنوب تل آویو. یعنی ما دیدیم که مراکز حکومتی، مراکز 
نظامی، مراکز جمعیتی و مراکز اقتصادی همگی در این منطقه قرار می گیرند؛ مابقی 
مناطق جنوب اسرائیل عمدتاً بیابانی است؛ مناطقی مثل صحرای نقب و اطراف غزه 
تا بندر عقبه همگی بیابان هستند و جمعیت قابل توجهی در آنجا وجود ندارد. عمده 
جمعیت یهودی و اعراب قدیم ۱۹۴۸ در این منطقه هستند؛ همه شهرهای اسرائیل، 
همه مراکز حکومتی، وزارت دفاع، ستاد ارتش، مراکز صنعتی و... آن حرفی که فرمانده 
ارتش ما برادر عزیزم امیر سرلشکر موسوی زد، حرف محاسبه شده ای بود؛ خبرنگاری 
قبلًا از امیر موسوی پرسیده بود که اگر جنگی بین ایران و اسرائیل اتفاق بیفتد، ارتش، 
سپاه و نیروهای مسلح ایران چگونه می توانند اسرائیل را شکست دهند؟ او در پاسخ 
گفته بود که اگر شــرایطی و امکانی به وجود بیاید که ارتش و ســپاه در کنار هم در 
مقابل ارتش اســرائیل قرار بگیریم، فقط با یک عملیات و نه بیشتر در همان مقیاس 
عملیات هایی مثل فتح المبین و بیت المقدس کار اسرائیل را تمام می کنیم؛ یعنی اگر 
از جنوب لبنان، از جولان و از همین کرانه غربی و از خود غزه نیرویی در حد همین 
رزمندگان فتح المبین به اسرائیل حمله کنند، کار آنها تمام است و ارتش اسرائیل نابود 
می شــود و واقعه ۷ اکتبر هم نمونه ای از این مســئله بود؛ اسرائیل نتوانست حتی در 
مقابل یک گروه چریکی و نه یک ارتش منظم به درستی عمل کند؛ آن هم حمله ای 
که فقط حدود ۱۶ تا ۲۰ ساعت به طول انجامید پس این ارتش پر مدعا تصویری که 

از خودش می سازد دروغین است.
وی همچنین اظهار داشــت: در حال حاضر فرمانده ســنتکام در تل آویو قرارگاه 
عملیاتی برپا کرده و از نزدیک در حال فرماندهی میدان جنگ است. سربازان فرانسوی، 
انگلیسی و آمریکایی در کنار سربازان اسرائیلی می جنگند؛ یعنی اسرائیل چنین رژیم 

جعلی است.
افق 10 سال آینده محور مقاومت دیدن دارد

سرلشــکر رشید افزون بر این، با اشاره به اینکه دو عملیات »طوفان الاقصی« که 
توسط حماس انجام شد و عملیات »وعده صادق« که اقدام نظامی مستقیم ایران علیه 
رژیم بود، به وضوح نشــان داد که اسرائیل بشدت آسیب پذیر است، گفت: دیگر هیچ 
چیز به قبل از طوفان الاقصی و اقدام مستقیم نظامی جمهوری اسلامی برنمی گردد. 
هر شکل از پاسخ رژیم برای رهایی از باتلاقی که در آن گرفتار شده، باعث فرورفتگی 
بیشتر خواهد شد. محورهای مقاومت دست برتر را دارند و افق ۱۰ سال آینده محور 

مقاومت دیدن دارد. تاریخ از نو بازخوانی خواهد شد.
فرمانده قــرارگاه مرکزی خاتم الانبیاء)ص( درباره عملیــات »وعده صادق« نیز 
خاطرنشان کرد: آمریکا با حمایت کامل و گلچینی از قدرت های ناتو به ویژه انگلیس و 
فرانسه و برخی کشورهای منطقه، لایه های دفاعی متعددی در برابر قدرت تهاجمی 
موشــکی و پهپادی ایران ایجاد کردند و در جغرافیایی به وسعت حداقل یک میلیون 
کیلومتر مربع بر فراز فضاهای عراق، اردن، شمال عربستان، دریای سرخ، شرق مدیترانه، 
قبرس و فلســطین اشغالی آرایش دفاعی گرفتند و علی رغم این دیوارهای دفاعی در 
حمایت از رژیم صهیونیستی، موشک های پر قدرت ایران از سپرهای دفاع موشکی عبور 
کرد و دو مرکز نظامی نواتیم و شلاخیم را درهم کوبید. رژیم صهیونیستی جرأت نکرد 
تصاویری از این دو پایگاه نظامی را به دنیا نشان بدهد؛ اگر آمریکایی ها، انگلیسی ها و 
فرانسوی ها و سنتکام به کمک رژیم صهیونیستی نمی آمدند، قطعاً ۸۰ درصد از پرتابه های 

ایران، پایگاه های نظامی رژیم صهیونیستی را درهم می کوبیدند.
وی در تشریح جزئیات بیشتر این عملیات تاریخی بیان داشت: عملیات تهاجمی 
وعده صادق را بخشی از نیروی هوا فضای سپاه پاسداران انقلاب اسلامی برعهده داشت 
که این بخش کوچک، تنها ۲۰ درصد توان تهاجمی خود را به کار گرفت و در مقابل، 
آمریکا و ناتو و سنتکام و رژیم صهیونیستی با ۲۴۰ فروند هواپیمای جنگنده و سامانه های 
متعدد ضدموشکی مستقر بر ناوهای آمریکا در مدیترانه و دریای سرخ و سامانه های 
ضدموشکی رژیم صهیونیستی با هراس به دفاع برخاستند و آن بخش کوچک نیروی 
هوا فضای ســپاه با ۸۰ درصد توان تهاجمی خود آماده بود تا بنا به دستور موج های 
بعدی حمله را آغاز کند؛ اما فرماندهان ایران تشخیص دادند که تنبیه رژیم صهیونیستی 
در همین حد کفایت می کند و حمایت این گونه از رژیم صهیونیستی از سوی آمریکا، 

انگلیس، فرانسه و دولت های اروپایی، انسان را یاد جنگ های صلیبی می اندازد.
سرلشکر رشید با اشاره به اینکه آمریکا و دولت های اروپایی شریک قطعی جنایات 
رژیم صهیونیستی در فلسطین اشغالی هستند، گفت: هرگز این هزینه های راهبردی 
که آمریکا و دولت های اروپایی برای حمایت از رژیم صهیونیستی می پردازند، مورد قبول 
ملت های غربی نیست. آیا انسان هایی حکیم و عاقل در جامعه غرب پیدا خواهد شد 
تا به کمک ملت هایشان، مانع سیاست های دولت های خود در حمایت از نسل کشی و 

ویرانگری اسرائیل غاصب علیه ملت مظلوم فلسطین بشوند؟
فرمانده قرارگاه مرکزی خاتم الانبیاء)ص( اظهار داشــت: تصویری که اســرائیل 
از خودش در رســانه ها می ســازد، هرگز با تصویر واقعی اسرائیل در داخل سرزمین 
فلسطین اشغالی انطباق ندارد. تصویر دروغین از خودش می سازد؛ اینکه من بی حریفم 

و حریف ندارم.
بلینکن گفته بود؛ ارتش اسرائیل فروپاشیده بود و کارش تقریباً تمام بود؛

ما رفتیم و به آنها کمک کردیم 
وی افزود: در عملیات ۷ اکتبر تمام هیمنه دروغینش شکســته شــد؛ توسط 
۱۱۰۰ یــا ۱۲۰۰ نفر از رزمندگان یــک گروه چریکی که همه نظامیان می دانند 
این تعداد، استعداد رزمی و مانوری یک تیپ پیاده است. ۱۱۰۰ نفر به این ارتش 
پرمدعا حمله کردند؛ بعضی از رزمندگان حماس می گویند که اسرائیلی ها خواب 
بودند، شــراب خورده بودند؛ همه در  تانک هــا و در قرارگاه ها، خواب بودند؛ اصلًا 
باورمان نمی شــد که ارتش اســرائیل با یک عملیات چند ساعته ما تا این اندازه 
فرو بپاشد. خود آمریکایی ها هم می گویند؛ بلینکن که وزیر خارجه آمریکاست و به 
کشورهای عربی رفت و آمد می کند، به منطقه که آمده بود، به نخست وزیر عراق 
گفته بود که ارتش اسرائیل فروپاشیده بود و کارش تقریباً تمام بود؛ ما رفتیم و به 
آنها کمک کردیم و این ارتش را از زمین بلند کردیم و نگه اش داشتیم تا به طور 
کامل از بین نرود و سعی کردیم آنها را مجاب کنیم تا ایستادگی کنند و با تکیه 
به ما کارشان را ادامه دهند. بنابراین رژیم صهیونیستی از نظر اقتصادی و نظامی 
به کمک حمایت های مســتقیم آمریکا و اروپا سر پا ایستاده است و به رایگان هر 

امکانی را که نیاز داشته باشد، در اختیارش قرار می دهند.

درمکتب امام

مقام »نه« بر همه طاغوت ها
در فریضه حج که لبیک به حق است و هجرت به سوی حق تعالی 
به برکت ابراهیم و محمد است، مقام »نه« بر همه بتها و طاغوتهاست 
و شیطانها و شیطان زاده هاست. و کدام بت از شیطان بزرگ آمریکای 
جهانخوار و شوروی ملحد متجاوز بزرگ تر و کدام طاغوت و طاغوتچه 

از طاغوتهای زمان ما بالاترند؟
صحیفه امام؛ ج۲۰؛ ص89 | پیام به مسلمانان ایران و جهان؛ 
16 مرداد 1365

کنفرانس بین المللی علوم و فنون هسته ای اصفهان آغاز به کار کرد

فرصت طلایی آژانس
برای بازسازی روابط با ایران و دوری از سیاسی كاری

تولیت آستان قدس رضوی:

صبر و مهربانی از صفات الزامی
برای پاسخگویان به مسائل شرعی است

تولیت آستان قدس رضوی شرح صدر، تحمل، مهربانی و مزین بودن به اخلاق نیکو 
را از صفات الزامی برای پاسخگویان به مسائل شرعی دانست.

به گزارش آســتان نیوز، حجت الاســلام والمســلمین احمد مروی در دیدار مسئولان 
پاســخگویی مسائل شــرعی در دفاتر نمایندگی ولی فقیه سراسر کشور و اعضای شورای 
فقهی آســتان قدس رضوی که در حــرم مطهر امام رضا)ع( انجام شــد؛ ضمن تأکید بر 
اهمیت فقه و هدایتگری مردم، به نقل روایتی از بردباری و صبر حضرت فاطمه زهرا)س( 
در پاســخگویی به سؤالات شرعی پرداخت و اظهار کرد: کسانی که با کسب علم، دانش و 
حکمت برای هدایت بندگان خدا تلاش می کنند و نه تنها از پاسخگویی به سؤالات شرعی 
مردم خســته نمی شود بلکه با اشتیاق، صبر و خوشرویی به نیازهای علمی طالبان آگاهی 
و معرفت پاسخ می دهند، مورد لطف و رحمت خداوند هستند و از سوی پروردگار پاداشی 

غیرقابل وصف در انتظارشان است.
وی به برخورد با حوصله و مشــفقانه با مردم در پاسخ به مسائل شرعی تأکید و اظهار 
کرد: بی حوصلگی در پاســخگویی به ســؤالات شرعی از آفت هایی است که باید مراقب آن 
بود؛  بی تفاوتی و بی حوصلگی در پاســخگویی به ســؤالات، می تواند موجب تضعیف تدین 
مراجعه کننده  شود؛ مردم نحوه برخورد را به خاطر می سپارند و تجربیات شان را با دوستان، 
آشنایان و دیگران به منتقل می کنند؛ پس یک برخورد نامناسب کافی است تا نه تنها یک 

فرد، بلکه جمعی از اطرافیان او، تصویری ناصحیح در ذهن شان ثبت شود.
تولیت آســتان قــدس رضوی اضافه کــرد: مراجعه مردم برای کســب آگاهی دینی 
نشــان دهنده علاقه، اهتمام و حساسیت آن ها به احکام شرعی بوده و این مایه خرسندی 
اســت؛ لذا اگر گاهی مراجعه کننده کمی پرگویی و وســواس دارد و یا گاهی بر اطلاعات 
ناصحیح خود پافشاری دارد، باید با حوصله، مهربانی، تواضع و صمیمیت با او برخورد کرد.

اهمیت پاسخگویی دقیق و صحیح به سؤالات
حجت الاسلام والمسلمین مروی فعالیت فقهی و پاسخگویی به سؤالات شرعی را یک 
توفیق الهی و مسئولیتی سنگین، دشوار و با اهمیت دانست و با تأکید به اهمیت پاسخگویی 
صحیح و دقیق به سؤالات دینی، ابراز کرد: امروز عصر ارتباطات است و پاسخ های شرعی 
در فضای مجازی منتشــر می شود، گاهی ممکن است به دست دفاتر مراجع تقلید برسد، 
لذا اگر پاســخ ســؤالی را نمی دانیم باید ابراز بی اطلاعی کرد و از سؤال کننده فرصتی برای 
تحقیق و پاسخ گرفت؛ این گونه رفتارها نه تنها جایگاه علمی آن روحانی را تنزل نمی بخشد 
بلکه این اعتماد را در مردم ایجاد می کند که پاســخ ها دقیق و بر اساس تحقیق و مطالعه 

است و اگر پاسخ سؤالی را ندانند اعلام می کنند.
وی در ادامه با اشاره به اهمیت امر مسئله گویی و پاسخ به سؤالات اعتقادی، اخلاقی و 
فقهی مردم، نسبت به قداست کتاب توضیح المسائل تأکید و عنوان کرد: این کتاب ماحصل 
یک عمر تلاش یک عالم و فقیه است، بنابراین »توضیح المسائل« یک کتاب دارای قداست 
بوده که باید با وضو به سراغ آن رفت زیرا تمامش آموزه های اهل بیت)ع( پیرامون احکام 

الهی بوده و مسئله گویی نیز کاری بسیار مقدس و ارزشمند است.
تولیت آستان قدس رضوی همچنین نسبت به گسترش راه های پاسخگویی به احکام 
شــرعی توصیه و عنوان کرد: پاســخگویی تلفنی و مراجعه مردم به دفاتر ائمه جمعه یکی 
از راه های پاســخگویی به مسائل شرعی مردم است، این راه ها باید افزایش یابد، به عنوان 
مثال خوب است در نمازهای جمعه، میزهایی برای پاسخگویی به سؤالات شرعی گذاشته 
شــود؛ این خود تبلیغ و ترویجی برای مردم است که به دنبال احکام شرعی خود باشند و 
پیام اهمیت مسائل شرعی را برای جامعه دارد؛ همچنین بهانه ای خوب برای تقویت ارتباط 

روحانیت با اقشار مختلف جامعه است.
وی گفت: پیامبر)ص( به هیئتی که به سرپرستی حضرت علی)ع( به یمن برای ارشاد و 
تبلیغ اعزام کردند، فرمودند اگر حتی یک نفر به دست شما ارشاد و هدایت شود براي شما 
بهتر اســت از هر آنچه که خورشید بر آن مي تابد و این نشان دهنده اهمیت و ارزشمندی 

هدایت مردم است.
توصیه آیت الله بهجت درخصوص اهمیت فعالیت علمی

حجت الاسلام والمسلمین مروی در بخش دیگری از سخنان خود با نقل خاطره ای به 
توصیه های بزرگان به رهبر معظم انقلاب درخصوص فعالیت علمی اشــاره و تصریح کرد: 
رهبــر معظم انقلاب پس از آنکه مبحث »جهاد« را طی چند ســال در دروس خارج فقه 
به طور کامل بیان فرمودند؛ به جهت مشــغلات، تدریس را مجدد شروع نفرمودند؛ سال ها 
پیش در عید نوروز که رهبر معظم در مشــهد مشــرف بودند بزرگواری از اولیاء الله به نام 
مرحوم آقای درافشان از ایشان درخواست کردند مجدد درس را آغاز بفرمایند، رهبر معظم 
انقلاب فرمودند آیت الله بهجت نیز پیغام فرستادند که درس را مجدد آغاز کنید و این گونه 

شد که مقام معظم رهبری مجدد تدریس را آغاز کردند.
حجت الاسلام مروی: منشأ تمام فضیلت های اخلاقی شهید مطهری اخلاص بود

مشــهد- خبرنگار کیهان: تولیت آســتان قدس رضوی گفت: »اخلاص« منشــأ تمام 
فضیلت های اخلاقی و رفتاری شــهید مطهری است این شهید بزرگوار اگرچه در قله فقه 
و فلســفه قرار داشت، اما در مقام تبلیغ دین هیچ شأنی برای خود قائل نبود و بزرگ ترین 

شأن خود را به عنوان مبلغ دین می دانست.
 حجت الاسلام احمد مروی در مراسم گرامیداشت یاد شهید مطهری و نکوداشت اساتید 
برگزیده حوزه علمیه خراســان افزود: آنجا که مارکسیســم به مرزهای فکری و عقیدتی 
نسل جوان هجمه می کند، استاد مطهری شرحی مبسوط بر کتاب »اصول فلسفه و روش 
رئالیســم« مرحوم علامه طباطبایی می نویسد و آنجا که می بیند توده مردم به آموزه های 

اخلاقی و تربیتی نیاز دارند کتاب »داستان راستان« می نویسد.
وی ادامه داد: شهید مطهری در مبانی دینی متصلب بود و با هیچ کس در دفاع از دین 
تعارف نداشــت و از افرادی بود که از همان ابتدا با ســازمان مجاهدین خلق مخالف بود و 

آن ها را منحرف می دانست.
تولیت آستان قدس اظهار کرد: شهید مطهری تمام وجود خود را وقف تبلیغ دین کرده 
بود و به هیچ عنوان در این راه خود را نمی دید، لذا خداوند نیز نام او را این گونه بلند کرد و 
این رمز ماندگاری شهید مطهری است؛ او علی رغم آن جایگاه علمی رفیع، هیچ گاه از تبلیغ 

دین غافل نبود، به طوری که در مساجد غیر مطرح تهران نیز منبر می رفت.
وی خاطرنشان کرد:  این جمله امام خمینی)ره( که فرمودند: »تمام آثار شهید مطهری را 
بلااستثناء تأیید  می کنم« بسیار جمله بزرگی است، امام)ره( تنها درخصوص استاد مطهری 
این فرمایش را دارند و با توجه به احتیاط هایی که امام)ره( درخصوص افراد داشــتند، این 

جمله نشان دهنده اطمینان ایشان به این شهید بزرگوار است.
تولیت آســتان قدس رضوی شــهید مطهری را الگویی برای طلاب دانســت و گفت: 
خصوصیات و فضیلت های شهید مطهری باید در حوزه های علمیه و میان طلاب رشد پیدا 

کند و تقویت شود؛ این شهید والامقام حقیقتا خادم دین بود.
وی در بخش دیگری به پیشــینه درخشــان حوزه علمیه خراسان اشاره و بیان کرد: 
حوزه علمیه خراســان در طول تاریخ از مراکز علمی شاخص و برجسته جهان تشیع بوده، 

به طوری که پس از حوزه علمیه نجف دارای بیشتر سابقه و قدمت است.
وی با تأکید بر اینکه حوزه خراســان باید جایگاه حقیقی خود را به دست آورد؛ گفت: 
حوزه خراســان باید به جایگاهی برسد که طلاب حوزه قم و نجف بگویند برای کسب علم 
چند سالی نیز به حوزه مشهد برویم، این جایگاهی است که از حوزه مشهد در جوار مرقد 
شریف عالم آل محمد)ص( انتظار می رود و با توجه به اساتید توانمند و طلاب با استعداد 

زمینه تحقق این مهم فراهم است.
امروز در حسینیه شهدای بسیج

مراسم گرامیداشت چهلمین روز
شهدای حمله تروریستی رژیم صهیونیستی در دمشق برگزار می شود

روابط عمومی کل ســپاه در اطلاعیه ای از برگزاری مراســم گرامیداشت چهلمین روز 
شهادت شهدای راه قدس؛ سرتیپ پاسدار محمدرضا زاهدی و سرتیپ پاسدار محمدهادی 
حاجی رحیمی و همراهان در حمله تروریستی رژیم صهیونیستی به بخش کنسولی سفارت 

جمهوری اسلامی ایران در دمشق خبر داد.
بنا بر اطلاعیه روابط عمومی کل ســپاه، این مراســم با سخنرانی سردار سرلشکر پاسدار حسین 
ســلامی، فرمانده کل سپاه پاسداران انقلاب اسلامی و حضور خانواده معظم شهدا، مقامات کشوری 
و لشکری و آحاد مردم شریف تهران امروز سه شنبه ۱۸ اردیبهشت ماه ۱۴۰۳ ساعت ۹:۳۰ صبح در 

حسینیه شهدای بسیج، واقع در بزرگراه بسیج مستضعفین خیابان شهید رحیمی برگزار می شود.
به گزارش سپاه نیوز، در جنایت حمله موشکی هواپیماهای رژیم صهیونیستی در ۱۳ فروردین ماه 
۱۴۰۳ به بخش کنسولی سفارت جمهوری اسلامی ایران در دمشق، سرداران رشید مدافع حرم سرتیپ 
پاســدار محمدرضا زاهدی و سرتیپ پاســدار محمدهادی حاجی رحیمی از فرماندهان، پیشکسوتان 
و جانبازان ســرافراز دفاع مقدس و مستشــاران نظامی ارشد ایران در سوریه و 5 تن از مستشاران و 
افسران همراه آنان به نام های حسین امان اللهی، سیدمهدی جلالتی، محسن صداقت، علی آقا بابایی 

و سیدعباس صالحی روزبهانی به فیض عظیم شهادت نائل آمدند.

فنون هسته ای  و  علوم  بین المللی  کنفرانس 
اصفهان و بســتر رایزنی در حاشیه  آن، فرصتی 
انرژی اتمی به  طلایی برای آژانس بین المللــی 
منظور احیای روابط با کشورمان در شرایطی است 
که با مشی سیاسی کاری این نهاد خدشه جدی 

در همکاری های ایران و آژانس ایجاد شده است.
نخستین کنفرانس بین المللی علوم و فنون هسته ای 
در اصفهان با حضور محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی 
 اتمــی و برخــی از مقامات داخلــی و خارجی از جمله
علی اکبر صالحی و فریدون عباسی رؤسای پیشین سازمان 
انرژی اتمی و سفیر عربستان سعودی و همچنین دبیرکل 
آژانس بین المللی انرژی اتمی رافائل گروسی برگزار شد.

در حاشــیه این کنفرانس، مقامــات بین المللی از 
جمله دبیرکل آژانس با مســئولین کشورمان همچون 
وزیر امورخارجه و رئیس ســازمان انرژی اتمی دیدار و 
گفت وگو کرده و می کند. این رایزنی ها فرصتی طلایی 
برای احیای روابط خدشه دار شده آژانس بین المللی انرژی 

اتمی و ایران به شمار می آید.
لازم به ذکر اســت در ماه های گذشــته و پس از 
موضع گیری های سیاسی و غیرفنی دبیرکل آژانس در 
افتتاحیه اجلاس فصلی شورای حکام خدشه هایی جدی 
در مسیر همکاری های ایران و آژانس ایجاد کرده است.

اسلامی: 
آژانس به دور از فشارهای سیاسی عمل کند

محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی بعدازظهر 
دوشــنبه در مراســم افتتاحیه نخســتین کنفرانس 
بین المللــی علوم و فنون هســته ای در اصفهان که با 
حضــور برخی مقامات داخلی و خارجی برگزار شــد، 
اظهارداشــت: از انجمن هســته ای ایران، حامیان این 
کنفرانس، میزبان ما و شــخص آقای استاندار اصفهان 

تشکر می کنم.
وی گفت: ایران نیز همانند سایر اعضای دیگر آژانس 
مصمم به این است که فناوری هسته ای را توسعه دهد، 
امروز اراده جمعی کشورها برای صفر کردن کربن تا سال 
۲۰5۰ به یک میثاق تبدیل شده و آنها سه برابر کردن 
نیروگاه های هسته ای را هدف گذاری کرده اند. ما نیز با 
سرعت بیشتری در راستای دستیابی به صنعت هسته ای 

برای انرژی اتمی تلاش می کنیم.
اسلامی تصریح کرد: ایران اراده رسیدن به ۲۰ هزار 
مگاوات برق را تا سال ۱۴۲۰ در برنامه خود دارد و این 
طرح ها را در ســواحل شمالی و جنوبی کشور در دست 
اجرا دارد. از همین  جا دعوت می کنم از کشورهایی که 
آمادگی سرمایه گذاری خارجی در ایران را دارند در این 

برنامه ها مشارکت داشته باشند.
رئیس ســازمان انرژی اتمی بیان کرد: در گسترش 
فعالیت های هسته ای، توسعه منابع انسانی را هم داریم 
و تا دو ماه آینده اولین مرکز آموزش بین المللی هسته ای 
را در اصفهان افتتاح می کنیم و آن را به قطبی تاثیرگذار 
برای تامین منابع انســانی حال و آینده سازمان انرژی 

اتمی تبدیل می کنیم.
اسلامی ادامه داد: سازمان انرژی اتمی در این سال ها 
دبیرستان هایی که سرآمد هستند در پرورش استعدادها 
را پشتیبانی کرد و ما این فرآیند جذب و آموزش نیرو را 

گسترش خواهیم داد.
وی ادامه داد: اولین نیروگاه هســته ای جمهوری 
اســلامی ایران که دهمین ســال کار خودش را پشت 

سرگذاشــت بیش از ۶۳ میلیارد کیلووات ساعت برق 
به شــبکه تزریق کرده و این انرژی تولید شده معادل 
۶۰ تن آلاینده حذف شــده و این تولید انرژی موجب 

عدم استفاده از ۱۰۳ میلیون شبکه نفت شده است.
۲۲ درصد بازرسی های کل جهان

از ایران
اسلامی افزود: همکاری با آژانس بین المللی انرژی 
اتمــی در چارچوب ان پی تی در ســرفصل راهبردهای 
ســازمان انرژی اتمــی قرار دارد و طبــق گزارش های 
آژانس ۲۲ درصد بازرســی های کل جهان را داریم. این 
حجم بازرسی از هیچ کشــوری در طول تاریخ صورت 

نگرفته است.
رئیس ســازمان انرژی اتمی بیــان کرد: امیدواریم 
آژانس بتواند نقش خود را به صورت مستقل و به دور از 
نفوذها و فشارهای سیاسی ایفا کند به گونه ای که همه 

کشورها از علوم و فنون هسته ای بهره مند شوند.
وی در پایان خاطرنشان کرد: امیدوارم این کنفرانس 
را دو سالانه ادامه دهیم و در پرتو این همکاری ها، علوم 
و فنون هســته ای بدون نفــوذ قدرت ها در اختیار همه 

کشورها قرار گیرد.
معاون انستیتو کورچاتف روسیه:

با وجود تحریم ها دانشمندان ایرانی
به توفیقات گسترده ای دست یافتند

»واسلی رتیوا« معاون انستیتو کورچاتف روسیه در 
آیین افتتاحیه اولین کنفرانس بین المللی علوم و فنون 
هسته ای عنوان داشت: بیش از ۴۰ سال است که ایران 

تحت بدترین تحریم ها بوده است.
وی افزود: با این حال دانشمندان ایرانی به توفیقات 

گسترده ای دست یافتند.
رتیوا خاطرنشان کرد: مردم روسیه احترام عمیقی 

برای دانشمندان ایرانی قائل هستند.
معاون رئیس سازمان انرژی اتمی:

کنفرانس اصفهان در چهارچوب سیاست درهای باز 
سازمان انرژی اتمی است

جــواد کریمی ثابت معاون رئیس ســازمان انرژی 
اتمی و رئیس انجمن هسته ای ایران بعدازظهر دوشنبه 
در مراسم افتتاحیه نخستین کنفرانس بین المللی علوم 
و فنون هسته ای در اصفهان که با حضور برخی مقامات 
داخلی و خارجی برگزار شد، اظهارداشت: دنیای امروز 
با چالش های بســیار بزرگی روبه رو است و شاید هیچ 

زمانی مثل امروز دچار چالش خودساخته نبوده است.
وی گفت: چالش هایی مثل محیط زیست، تغییرات 
اقلیمی و بحث اســیدی شــدن آب اقیانوس ها و دیگر 

ابرچالش ها و موضوعاتی مثــل امنیت انرژی و امنیت 
تامین غــذا، آب و موضوعاتی که مســتقیما به حیات 
بشــری ربط دارد، چالش هایی است که الان در سطح 

جهان روبه رو هستند.
کریمی ثابت افزود: اندیشمندان معتقدند پاسخ به 
چالش ها یک پاســخ جهانی است. چالش های جهانی 
پاسخ های جهانی نیاز دارد و کنفرانس ها و نشست های 
بین المللی بستری مناسب برای طرح چنین موضوعات 
و یافتن راه حل هایی برای این موضوعات اســت. بدون 
شک فناوری هسته ای یکی از فناوری های کاملا اثبات 
شــده است که می تواند خیلی خوب و دقیق به برخی 

از این چالش ها پاسخ بدهد.
معاون ســازمان انــرژی اتمی ادامــه داد: بیانیه 
نشست اکسپو ۲۸ می گوید که تولید برق هسته ای ۳ 
برابر می شود و نویدبخش این است که دنیا از شرایط 
بهتری می تواند برخوردار شود؛ یعنی در بیست و پنج 
ســال آینده و این موضوع نویدبخش است که دنیا از 
مزایا و شرایط بهتری می تواند با استفاده از این فناوری 

مواجه شود.
کریمی ثابــت گفت: انجمن هســته ای ایران در 
چارچوب دکترین جمهوری اسلامی ایران که می گوید 
فناوری صلح آمیز هسته ای برای همه، سلاح هسته ای 
برای هیچ کس و با شعار فناوری هسته ای برای توسعه 
پایدار، این همایش و کنفرانس را برنامه ریزی و در حال 

اجرائی کردن آن است.
وی افزود: همه اذعان دارند که رشــد و توســعه 
نیازمند نگاه به نیازهای نسل آینده است. می دانیم که 
بیش از نیمی از اهداف ۱۷گانه توســعه پایدار فناوری 
هســته ای می تواند آنها را تسهیل کند و دسترسی را 

امکان پذیر کند.
معاون سازمان انرژی اتمی تصریح کرد: در همین 
راستا کشور ما تولید ۲۰ هزار مگاوات برق را در دستور 
کار دارد و برگزاری این برنامه ها و کنفرانس ها در همین 
راستا است. نگاه مسئولان ایران به مسائل محیط زیست 
و رشد اقتصادی کشور همه باعث شده که تمرکز روی 

فناوری هسته ای و ۲۰ هزار مگاوات جدی باشد.
کریمی ثابت بیان کرد: این کنفرانس در ۱۶ پنل 
و ۱۳ محور کارش را آغاز کرده و واقعیت این است که 
با ارائه مقالات و مطالبی که عرضه می شود می توانیم 
این نکته را اذعان کنیم که فناوری هسته ای در کشور 

ما به یک بلوغ رسیده است.
وی افزود: برگــزاری این کنفرانس بدون حمایت 
ریاست محترم سازمان و همکاران سازمان مقدور نبود 

و ایده این کنفرانس توسط آقای اسلامی و در چارچوب 
سیاست های سازمان با عنوان درهای باز و نوآوری باز 

عنوان شد و به خوبی هم محقق شد.
معــاون رئیس ســازمان انرژی اتمــی در پایان 
خاطرنشــان کرد: امیدوارم همه همکارانم که در این 
کنفرانس شرکت کردند بتوانند فضای مناسبی را داشته 
باشند که تبادل نظر کنند. از آخرین دستاوردهایی که 
در صنعت هســته ای در حال انجام است آگاه و اقشار 

مختلف در صنعت و دانشگاه ها از آن بهره مند شوند.
آغاز به کار رسمی 

کنفرانس بین المللی علوم و فنون هسته ای
در اصفهان

بعدازظهر دوشنبه مراسم رسمی افتتاحیه نخستین 
کنفرانس بین المللی علوم و فنون هســته ای در شــهر 
اصفهان با حضور محمد اســلامی رئیس سازمان انرژی 
اتمی و برخــی از مقامات داخلــی و خارجی از جمله 
علی اکبر صالحی و فریدون عباســی رؤســای پیشین 
سازمان انرژی اتمی و سفیر عربستان سعودی در تهران 

برگزار شد.
میزگردها و پنل های تخصصی سی امین کنفرانس 
ملی هسته ای ایران و نخســتین کنفرانس بین المللی 
علوم و فنون هســته ای صبح دوشنبه و با حضور معاون 
برنامه ریزی و نظارت راهبردی سازمان انرژی اتمی ایران 
و جمعی از متخصصان صنعت هسته ای داخلی و خارجی 

به طور رسمی در اصفهان آغاز شد.
گفتنی است، ســازمان انرژی اتمی ایران در همه 
ســال های فعالیت به خدمات رسانی گسترده پرداخته 
و اکنون این ســازمان در عرصه های گوناگون توانسته 

خدمات ارزنده ای را به کشور ارائه دهد.
چرخه ســوخت، تولید برق هسته ای، رادیوداروها،  
رادیوایزوتوپ ها در صنعت وکشاورزی، گداخت و لیزر از 
جمله دستاوردها و خدمات صنعت هسته ای بوده است.

گروسی وارد تهران شد
رافائل گروســی مدیرکل آژانس بین المللی انرژی 
اتمی بعدازظهر دوشــنبه به منظور شرکت و سخنرانی 
در کنفرانس علوم و فنون هســته ای ایران و البته دیدار 

با برخی از مقامات کشورمان وارد تهران شد.
وی در بدو ورود مورد اســتقبال بهروزکمالوندی، 
سخنگو و معاون امور بین الملل، حقوقی و مجلس سازمان 

انرژی اتمی ایران قرار گرفت.
به گــزارش ایرنا، مدیرکل آژانس بین المللی انرژی 
اتمی در تهران با برخی مقامات کشورمان از جمله حسین 

امیرعبداللهیان وزیر امورخارجه دیدار و گفت وگو کرد.

رئیس قوه قضائیه گفت: وضعیت بنادر، گمرکات 
و انبار های اموال »تملیکی« و »توقیفی« در سراسر 
کشور نسبت به گذشته بسیار بهتر شده است؛ البته 

هنوز با نقطه مطلوب فاصله داریم.
به گزارش مرکز رســانه  قوه قضائیه، حجت الاسلام 
والمسلمین غلامحسین محسنی اژه ای در نشست دیروز 
شــورای عالی قوه قضائیه با عنایت به ســفر اخیر هیئت 
عالی قضائی به اســتان هرمزگان و بازدید مجدد خود از 
بندر شهید رجایی، ضمن آسیب شناسی مقوله  ساماندهی 
وضعیت بنــادر، گمرکات و انبار های اموال »تملیکی« و 
»توقیفی«، دســتورات ویژه ای را در این حوزه صادر کرد 
و اظهار داشت: وضعیت بنادر، گمرکات و انبار های اموال 
»تملیکی« و »توقیفی« در سراسر کشور، به ویژه استان 
هرمزگان، با گذشــته قابل مقایســه نیست و وضع این 
مراکز بسیار بهتر شده است؛ البته هنوز با نقطه مطلوب 

فاصله داریم.
سامانه  جامع تجارت هنوز تکمیل نشده است

محسنی اژه ای با اشاره به برخی نقاط ضعف مشهود در 
بنادر و گمرکات، بیان داشت: در جریان سفر به هرمزگان 
و بازدید میدانی از بندر شــهید رجایی، به عنوان یکی از 
مهم ترین کریدور های ترانزیتی بین المللی و از قطب های 
واردات کالا به کشــور، علی رغم مشاهده پیشرفت های 
محسوس و چشمگیر، نقاط ضعفی را نیز مشاهده و احصاء 
کردم که از جمله آن ها می توان به عدم تکمیل سامانه های 
برخط و عدم اتصال آن ها به یکدیگر و همچنین عدم اتصال 
آن ها به سامانه جامع تجارت اشاره کرد؛ بدون تردید با ایجاد 
سامانه واحد میان گمرکات، بنادر و سازمان اموال تملیکی 
و اتصال این سامانه به سامانه جامع تجارت از بسیاری از 
نواقص و ناهماهنگی ها که ســبب عدم ترخیص کالا ها 
می شود، جلوگیری به عمل می آید؛ لذا در همین راستا به 
سازمان بازرسی دستور می دهم که این موضوع را تا تحقق 

کامل از دستگاه های مسئول پیگیری کند.
وی ادامه داد: در بازدید میدانی که از بندر شــهید 
رجایــی انجام دادیم، متوجه شــدیم یکی دیگر از نقاط 

ضعفِ مشهود که سبب ایجاد اشکالاتی در امر ترخیص 
کالا ها می شود، این است که بعضاً در صدور دستورالعمل ها 
و بخشــنامه ها از سوی اشخاص و دستگاه های مسئول، 
هماهنگی وجود ندارد؛ به نحوی که از تعبیرِ »خلق الساعه« 

برای این بخشنامه ها استفاده می شود.
انتقاد از یک روند معیوب 

که باعث اتلاف بیت المال می شود
رئیس دستگاه قضا با اشاره به بازدید خود از مخازن 
محموله ۴۴ هزار تنی روغن خوراکی در بندر شــهید 
رجایی، گفت: یکی دیگر از نقاط ضعف در بندر شهید 
رجایی که در بازدید اخیری که داشــتیم مشهود بود، 
عدم وجود واحد های آزمایشگاهی مجهز در این بندر 
مهم صادراتی و وارداتی کشــور است؛ فقدان چنین 
واحد هایی ســبب می شود، نمونه برخی محموله های 
وارداتی که بعضاً در زمره نیاز های ضروری کشور هستند 
و برای آن ها ارز ترجیحی تخصیص داده شده، ماه ها در 
رفت وآمد میان بندر شهید رجایی و آزمایشگاه مجهزی 
در شهری دیگر باشند و همین امر علاوه بر هزینه های 

اضافی که به بیت المال تحمیل می کند موجب انقضاء 
و فاسد شــدن آن محموله نیز می شود؛ مصداقِ این 
نقطــه ضعف در قضیه  محمولــه ۴۴ هزار تنی روغن 
خوراکی که از مردادماه ســال ۱۴۰۰ وارد کشور شده 
بود و در مخازن بندر شهید رجایی نگهداری می شد، 
مشهود بود؛ البته در این قضیه، آقایان خیلی سریع در 
چند روز منتهی به بازدید ما، صورتجلسه تهیه کرده 
بودند که این محموله را بازگردانند و خسارت از مبداء 
بگیرند؛ به هر ترتیب، این کالای مورد اشــاره، دیگر 

قابل استفاده نیست.
محسنی اژه ای، مقوله  ساماندهی بنادر و گمرکات را 
دارای ارتباط مستقیم با مقوله  تحقق شعار سال دانست و 
افزود: باید توجه داشت که رفع نقاط ضعف در گمرکات 
و بنادر ما می تواند به تحقق شــعار سال ناظر بر »جهش 
تولید با مشارکت مردم« نیز یاری رساند. برای نمونه در 
بندر شــهید رجایی ملاحظه کردم که چندین ماه است 
که ۱۰ کانتینرِ تجهیزات یک کارخانه بافندگی، ترخیص 
نشده است؛ تجهیزاتی که بر مبنای قراردادی میان خریدار 

داخلی و فروشنده خارجی، تکنیسین هایی برای نصب آن ها 
باید به کشور اعزام شوند؛ خُب ممکن است در این فاصله 
که آن تجهیــزات بافندگی در گمرک یا بندر ما معطل 
مانده است، مدت قرارداد با آن تکنیسین ها نیز اتمام یابد 
و تولیدکننده ما مجبور شــود قرارداد جدیدی را با آن ها 

منعقد کند؛ آیا همین امر، هزینه تولید را بالا نمی برد؟!
وی تصریح کرد: البته باید تاکید کنم که برخی از نقاط 
ضعف در موضوع بنادر و گمرکات ناشی از کارِ خودِ ما در 
دادگستری و تعزیرات است؛ برای نمونه باید اشاره کنم که 
به برخی پرونده های این حوزه در دادگستری و تعزیرات، با 
تأخیر رسیدگی می شود؛ البته حجم عمده پرونده ها در این 
حوزه، در تعزیرات است؛ لذا وزیر دادگستری باید نسبت به 
رفع این موضوع اهتمام داشته باشد؛ در این رابطه ضرورت 
دارد ضابطین را توجیه و راهنمایی کرد که یک محموله 
را بلاوجه به عنوان محموله قاچاق توقیف و ضبط نکنند 
و چنانچه تشخیص بر قاچاق بودن محموله وجود داشت، 
به پرونده مربوطه در دادگستری و یا تعزیرات به سرعت 
و دقت رسیدگی شود تا مبادا محموله ای فاسد شود و یا 
خسارت به آن تعلق گیرد. در این رابطه، دادستان کل و 
سایر بخش های ذی ربط در قوه قضائیه، ایفای نقشِ نظارتیِ 

ویژه داشته باشند.
رئیس دستگاه قضا بیان داشت: وضعیتِ تعیین تکلیف 
و ترخیص ماشین آلات و وسایل نقلیه در انبار های بنادر 
و گمرکات و اموال تملیکی و توقیفی در سراسر کشور به 
ویژه استان هرمزگان بسیار بهتر شده است؛ اما هنوز در 

این حوزه نیز نیاز به تسریع هر چه بیشتر امور است.
تمرکز بر موضوع شاهدان غیر واقعی

در این جلسه کاظمی فرد رئیس مرکز آمار و فناوری 
اطلاعات قوه قضائیه با اشاره به اقدامات صورت گرفته در 
زمینه رصد هوشمند مراجعین به دستگاه قضا، گفت: از 
ابتدای سال جاری تاکنون، ۳۶ هزار نفر از افراد مشکوک به 
»شاهد حرفه ای« به مراجع و مراکز قضائی مراجعه کردند 
و ورود و خروج این افراد به مجموعه های قضائی به صورت 

هوشمند مورد رصد قرار گرفته است.

آسیب شناسی و دستورات رئیس قوه قضائیه
در مورد بنادر، گمركات و انبار های اموال تملیکی

آیین تشییع شــهید گمنام روز دوشنبه در 
محل مدیریت حفظ آثار و نشــر ارزش های دفاع 
مقدس نیروی زمینی ارتش جمهوری اســلامی 

ایران برگزار شد.
امیر یوســف قربانی، معاون هماهنگ کننده نیروی 
زمینی ارتش جمهوری اســلامی ایران روز دوشنبه در 
مراســم تشــییع و تدفین پیکر مطهر شهید گمنام که 
در محــل مدیریت حفــظ آثار و نشــر ارزش های دفاع 
مقدس نزاجا برگزار شد، بیان داشت: موضوع شهادت و 

ارزش هایش را خداوند متعال در قرآن کریم بیان کرده لذا 
باید بگویم که عمر ما هم می گذرد اما معامله ای که شهید 
با خداوند انجام می دهد بسیار متفاوت است زیرا شهدا با 

علم و آگاهی مسیر خود را انتخاب کرده اند.
به گزارش ایرنا، وی خاطرنشان کرد: در زمان دفاع 
مقدس، انقلاب اسلامی نوپا بود لذا با وجود همه فتنه های 
دشمنان، جوانان خوشنام این ســرزمین در برابر آن ها 

ایستادگی و تمامی فتنه ها را نابود کردند.
امیر ســرتیپ قربانی گفــت: در زمان دفاع مقدس 

جوانان کشور ما هشت ســال با تمام دنیا جنگیدند اما 
امروز به برکت خون همین شهدای انقلاب اسلامی یک 

جنبش بزرگ در دنیا ایجاد شده است.
معاون هماهنگ کننده نیــروی زمینی ارتش بیان 
داشت: امروز محورهای مقاومت که بلای خانمان سوزی 
بر ســر رژیم صهیونیستی و اســتکبار جهانی آورده اند، 

همگی به برکت خون همین شهدا است.
وی گفت: خیزشــی که امروز در دنیــا علیه رژیم 
صهیونیســتی به وجــود آمده همگی بــه برکت خون 

شــهدا بوده اســت. امیر ســرتیپ قربانی اظهار داشت: 
عملیــات وعده صادق کــه معادلات جهانــی را برهم 
 ریخت، نشــان دهنده توانمندی و اقتدار نیروهای مسلح

جمهوری اسلامی است.
معاون هماهنگ کننــده نیروی زمینی ارتش گفت: 
امروز جمهوری اســلامی بر خــلاف جوامع جهانی که 
چشمان خود را بر جنایت های رژیم صهیونیستی بسته 
اســت، در کنار ملت مقاوم غزه و محور مقاومت ایستاده 

است.

آیین تشییع شهید گمنام در نیروی زمینی ارتش برگزار شد

 یزد- خبرنگار کیهان: 
فرمانده انتظامی اســتان در دیدار با جمعی از 
فعالان جبهه فرهنگی انقلاب استان گفت: ارزیابی ها 
نشان از اجرای موفقیت آمیز این طرح در استان دارد 

و اجرای این طرح با قوت ادامه خواهد یافت.
ســردار بهدانی فرد اجــرای طرح نــور و مقابله با 
بی حجابی را خواســته مردم دانســت و افــزود: از آغاز 

اجرای طرح شاهد حمایت قشــرهای مختلف مردم از 
اجرای طرح بوده ایم.

فرمانده انتظامی اســتان انجام وظایف دستگاه های 
فرهنگی در مقوله عفاف و حجاب را ضروری دانســت و 
افزود: در صورتی که سایر دستگاههای مسئول و مصرح در 
قانون هم پای کار بیایند مقابله با بی حجابی دستاوردهای 

بیشتری خواهد داشت.

وی با اشــاره به وظایف متعدد نیروی انتظامی در 
تامین نظم و امنیت جامعه خاطرنشــان کرد: پلیس در 

خط مقدم مبارزه با بی حجابی قرار دارد.
بهدانی فرد افزود: خوشبختانه افرادی که مورد تذکر 
قــرار می گیرند به تذکر ها توجه می کنند و همین عامل 

باعث شده اجرای این طرح با موفقیت انجام شود.
فرمانده انتظامی اســتان از همراهی و کمک مردم 

جهت مشارکت در این طرح استقبال کرد و افزود تلاش 
ما این است که اجرای این طرح در صحنه اثرگذار باشد 
و با صحبت؛ تذکر و امر به معروف اصلاح شده و کار به 

مراحل بعدی کشیده نشود. 
سردار بهدانی فرد افزود: علاوه بر اجرای طرح نور در 
سطح شهر و معابر این طرح در خودروها؛ اصناف و بازار 

و فضای مجازی هم اجرا می شود.

فرمانده انتظامی استان یزد:

اجرای طرح نور با قوت دنبال می شود


